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Verslag van de raadscommissievergadering SD, Sport en Onderwijs d.d. 12-1-2023

Aanwezig
Voorzitter : Jan Vroomans
Commissiegriffier : Meta Swinkels

Commissieleden : 13 / 13
CDA : Rick van Kessel, Sven Strauven, Joris van Loon  
Dorpspartij : Marjon Verkuijlen, Annemie Delissen 
Lokale Realisten : Bas Geerts, Mieke Mickers
Sociaal Gemert-Bakel : Thérèse van den Eventuin, Ricky Schilders
VVD
D66

:
:

Anne van Berlo, Hans van der Eijnden
Mariette van Erp, Frances Dekker 

College: Wilmie Steeghs (wethouder), Hanneke Coppens (wethouder).

Ambtelijke vertegenwoordiging ten behoeve van het college: Ad van de Voort - adjunct 
directeur, Harold van Soest – manager Openbaar Beheer, Han Weijers - Regisseur Sociaal 
Domein, Mijntje Mirande - Vakspecialist Groen, Sandra Joosten - Beleidsmedewerker Sport. 

1. Algemene mogelijkheid tot inspreken
De heer Remco Boesveld spreekt in namens Stichting Beheer Klankkleur (De Eendracht 
& KunstLokaal) m.b.t. agendapunt 5. Subsidiebudget renovatie theaterzaal De 
Eendracht. De inspreekbijdrage wordt aan het verslag toegevoegd. 

Openen commissievergadering en vaststellen van de agenda
De voorzitter opent de vergadering om 20.00 uur. Gezien de volle agenda van de commissie 
R&M wordt het onderwerp ‘nieuw speelbeleid’ toegevoegd aan de agenda van deze 
commissie. De agenda wordt gewijzigd vastgesteld

2. Mondelinge vragen raadscommissieleden over niet geagendeerde onderwerpen
De voorzitter stelt vast dat er geen verzoeken zijn ontvangen tot het stellen van mondelinge 
vragen aan het college.

3. Verslag van de vergadering van de raadscommissie van 1 december 2022
Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 

4.b. Lijst met toezeggingen
De lijst wordt zonder opmerkingen vastgesteld.

4.c. Termijnplanning
De planning wordt vastgesteld.

4. Subsidiebudget renovatie theaterzaal De Eendracht  
(voorbereiden besluitvorming – portefeuillehouder Steeghs) 

Procesconclusie 
Voorstel is rijp voor besluitvormende raadsbehandeling als bespreekstuk.

Opinie
De raad wordt gevraagd om een incidentele subsidie beschikbaar te stellen van € 410.000,- 
voor de renovatie van de theaterzaal in de Eendracht m.b.t. vervanging van de trekkenwand 
en toneelgordijnen in het kader van de veiligheid.
Dorpspartij kan instemmen met het voorstel. Laat onverlet dat ze de zoektocht naar 1 
cultuurhuis heel belangrijk vindt. Het vervangen van de tribune liefst meenemen in de 
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planning. Wel moet er dan eerst duidelijkheid komen over vervanging van de huidige stoelen 
of op termijn een geheel nieuw tribune in het nieuwe cultuurhuis? 
Sociaal Gemert-Bakel kan instemmen met het voorstel en oppert dat vervangen van de 
tribune wellicht uit eigen middelen betaald kan worden?   
D66 kan instemmen met het voorstel en geeft aan de voortgang van het cultuurhuis 
belangrijk te vinden.  
VVD kan instemmen met het voorstel. Vraagt of de stoelen, het trekkenwand en gordijnen 
later meegenomen kunnen worden naar een nieuwe locatie? 
Lokale Realisten kan instemmen met het voorstel maar blijft het kritisch volgen.  
CDA kan instemmen met het voorstel, zeker omdat het nodig is voor de veiligheid. Stelt  
vragen over de tot stand komen van het bedrag? Trekkenwand en gordijnen horen tot de 
inventaris van het theater en dus valt de aanschaf, onderhoudt en vervanging onder 
verantwoordelijkheid van De Eendracht zelf. Er loopt een regeling bij de gemeente en hierop 
volgt nu een subsidievoorstel. Hoe zit het met eventuele precedentwerking? Is er overwogen 
om het bedrag deels als lening te financiering? 

College
Wethouder Steeghs geeft aan blij te zijn met de raadsbrede instemming. De renovatie m.b.t. 
vervanging van de trekkenwand en toneelgordijnen van de theaterzaal in de Eendracht is 
broodnodig in het kader van de veiligheid. De rede dat het in de wacht gestaan heeft is dat er 
politiek geen duidelijkheid was over de plannen m.b.t. één cultuurhuis. 
Uiteindelijk is er financieel prioriteit gegeven aan bouwen van scholen. Eén cultuurhuis blijft 
een wens van het college maar op dit moment financieel niet haalbaar.  
Constructie van de tribune is veilig, de stoelen zijn aan vervanging toe. De Eendracht kijkt of 
zij mogelijkheden hebben binnen eigen budget. Mocht dit niet mogelijk zijn komt er een 
nieuw voorstel naar de raad. Het coalitieakkoord geeft aan alle faciliteiten in de gemeente in 
stand te houden, het college ontkomt er dus niet aan. Bij de begroting is dit nogmaals 
bevestigd. Er is bewust gekozen voor een eenmalige subsidie met die verstanden dat 
stichting De Eendracht de inventaris mee kan nemen naar een eventuele andere locatie. Een 
lening zou impliceren dat we als bank zouden fungeren en mogelijk eventueel intentierechten 
zouden kunnen uitoefenen. Uiteindelijk is het een eenmalig bedrag dat beschikbaar wordt 
gesteld zodat de Eendracht vooruit kan met het aanschaffen van datgene wat in het kader 
van veiligheid nodig is. Precedentwerking is niet aan de orde omdat het hier een zeer 
specifieke afspraak betreft die reeds beschreven staat in de begroting en het coalitieakkoord. 

5. Het nieuwe speelbeleid  
(opiniërend – portefeuillehouder Coppens) 

Aan de hand van een presentatie neemt Mijntje Mirande (vakspecialist groen) de commissie 
mee in de wereld van de speelplekken met als doel een opiniërende en richting gevende 
discussie te voeren in de commissie. Het nieuwe speelbeleid is een co-creatie van Mijntje 
Mirande - vakspecialist groen, Sandra Joosten - Beleidsmedewerker Sport en Claire Laudij - 
Integraal beleidsmedewerker Openbaar Beheer

Procesconclusie; Er is voldoende opgehaald om tot een definitief speel- en beweegbeleid te 
komen. Medio half 2023 komt dit voor vaststelling terug naar de raad. De commissie geeft 
aan dat er reeds gestart kan worden met het BOSS principe. 

Vragen waarop antwoord gevraagd wordt aan de commissie: 
1. BOSS voor jong en oud; deze ontwikkeling vanaf 1-12-2022 inzetten binnen huidige 

begroting. Kan de commissie hierin meegaan? 

2. Hoe kijkt u aan tegen de 2 scenario’s? Keuze scenario 1 of 2 
In hoeverre is de gemeente bereid om meer in speelplekken te investeren om de 
gezondheid en het sociale leven van bewoners te bevorderen? 
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- Investeren in bewegen, sporten en ontmoeten in de openbare ruimte?
- De centrale plekken meer aanzetten en kleinere plekken meer natuurlijk inrichten?
- De spreiding en inrichting van meerdere speelplekken samen met bewoners 
vormgeven?

3. Losse keuzes 
- Vergoeding onderhoud Speelweide Handel?
- Vernieuwing Skatebaan Gemert?
- Aanleg Pumptrack?
- Initiatieven pot?

4. Speelweide Handel
Is speelweide Handel een belangrijke plek voor de gemeente en verdient het extra budget 
om het onderhoud te regelen?

5. Pumptrack/ skatebaan
Uit de enquête is gebleken dat een Pumptrackbaan en het vernieuwen van de skatebaan in 
Gemert op plek 1 en 2 staan als wensen van de burger. Is de gemeente bereid in te spelen 
op de veranderende wensen van bewoners en investeren in nieuwe locaties zoals een 
pumptrackbaan of het vervangen van een skatebaan?

6. Initiatieven pot
Is de gemeente bereid bewonersinitiatieven te stimuleren en geld beschikbaar te stellen om 
deze deels te financieren?

Opinie
CDA vraagt of er in het nieuwe systeem gekeken wordt naar de speelplekken waar geen 
gebruik meer van gemaakt wordt.
Scenario 2 voorstelbaar – Vergoeding Handel voorstelbaar – Aanleg skatebaan, hoe, wat en 
waar? – Aanleg pumptrack, kost veel, meer informatie gewenst - Initiatieven pot in ere 
houden - Speerpunten worden onderschreven - Starten met BOSS principe voorstelbaar. 

Lokale Realisten: Informeert naar voorbeelden van gebruik van het BOSS principe in andere 
gemeentes? Voorkeur voor scenario 2 - Twijfels bij skatebaan en Pumptrack - speerpunten 
worden onderschreven - Speelweide Handel scenario 2 – Initiatieven pot handhaven.

VVD vraagt hoeveel jeugd er gebruik maakt van de skatebaan? De huidige is verouderd en 
daarom weinig uitdagend. VVD geeft mee dat overkappingen, hangjeugdplekken bevorderen 
– De fractie staat achter het BOSS principe – Onderstreept het belang van samenwerking 
met de buurten – Speelweide Handel scenario 2 – Fractie geeft aan over de pumptrack meer 
informatie te willen inwilligen- Initiatieven pot handhaven. 

D66 vindt het moeilijk om antwoord te geven op de gestelde vragen en wil het eerst  
bespreken in de fractie. D66 is zeker voorstander van het goed faciliteren van 
speelmogelijkheden en vraagt het college of zij er volledig vertrouwen in heeft dat de 
kinderen er ook gaan spelen als de speelapparaten aangepast zijn? D66 maakt zich hier 
zorgen over. Feit dat er buurt- en wijkgericht wordt gewerkt is enorm belangrijk. Dit hoeft 
voor D66 niet gekoppeld te zijn aan een scenario. Een speelbeleid voor jong en oud is het 
streven. D66 neemt de keuzes voor bespreking mee terug naar de fractie. Afgesproken is 
dat terugkoppeling hiervan via de griffie wordt aangeboden. 

Sociaal Gemert-Bakel mist de ‘rawazzi veldjes’ om te spelen. Voorkeur voor scenario 2 – 
Structuur zit het ‘echte’ spelen in weg – Creëer een plek waar kinderen kind kunnen zijn! 
SGB neemt de keuzes voor bespreking mee terug naar de fractie. Afgesproken is dat 
terugkoppeling hiervan via de griffie wordt aangeboden. 
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Dorpspartij: Gezien het feit dat digitale prikkels de overhand nemen moet de gemeenschap 
zelf ook investeren om de kinderen naar buiten te krijgen – Speelweide Handel verdient extra 
geld – Pumptrackbaan is wenselijk maar wrang omdat er een aantal jaren geleden een 
pumptrackbaan is verwijderd voor een andere doeleind. Kan het worden meegenomen in 
een gebiedsaanpakt gecombineerd met scenario verbouwing Samenstroom, realisering optie 
Commanderijcollege, VV Gemert integreren in een planvisie – initiatieven pot past binnen het 
gedachtengoed van een participatiemaatschappij maar door wie wordt dit begeleid en wat 
zijn de beoordelingscriteria? 

College
Wethouder Coppens hoort dat de fracties CDA, Lokale Realisten en VVD de voorkeur geven 
aan scenario 2. D66 en Sociaal Gemert-Bakel willen ruimte om de vraagstellingen mee terug 
te nemen naar hun fracties en zullen de uitkomsten via de griffie terugkoppelen.  
De wethouder concludeert dat de Dorpspartij nog veel vragen heeft en geeft aan later terug 
te komen met een voorstel waarin naar voren komt waarom er voor welke inrichting gekozen 
wordt.  De onduidelijkheden over skate- en pumptrackbanen vraagt om meer duidelijkheid en 
onderbouwing.
Wethouder Coppens onderschrijft de uitspraak van D66. Het geeft weer wat het college voor 
ogen heeft bij dit nieuwe speelbeleidsplan. Beleid waar alle leeftijden en doelgroepen mee 
gemoeid zijn. Wethouder stelt voor om per direct met het BOSS principe te starten en later 
met het uitgewerkt plan terug te komen naar de raad.  

2e termijn 
De fracties benadrukken dat er voor Jongeren Ontmoetingsplekken (JOB) draagkracht moet 
zijn in de betreffende buurten maar dat mogelijkheden zeker gefaciliteerd moeten worden. 
Blijft de vraag in hoeverre hangjongeren te sturen zijn? 
De commissie geeft mee dat natuurlijke middelen ook een invulling van speelgebied kunnen 
zijn en dat er niet in alle gevallen voor regulieren speeltoestellen hoeft worden gekozen.  

Wethouder Coppens wil via het BOSS principe alle leeftijdscategorieën faciliteren. Starten 
met de uitgangspunten vanuit het BOSS principe, wijken en buurten betrekken waarna een 
gedragen beleidsplan terugkomt voor behandeling in de commissie c.q. raad. 

8.  Sluiting
De voorzitter sluit de vergadering om 22.04 uur. 

Voortgangslijst toezeggingen commissie

Datum Toezegging Afgedaan ja/nee
24-6-2021 Kadernota: Consultatiebureau Bakel houdt de 

aandacht

22-09-22 8. Wethouder Steeghs zegt toe de 
tips/adviezen uit de commissie toe te voegen 
aan het haalbaarheidsonderzoek 
Onderwijshuisvesting Commanderij College

22-09-22 8. Wethouder Steeghs zegt toe in overleg te 
gaan met haar collega over het agenderen 
van  het onderwerp ‘hoe ziet de toekomst van 
de sportparken eruit’.
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20-10-2022 Beletselen voor het plaatsen van het 
kunstwerk op de rotonde zijn niet bekend bij 
wethouder Steeghs. Zij zegt toe hierover 
navraag te doen bij wethouder Coppens. 

Ontwerp- en overleguren zijn 
vergoed aan de kunstenaar 
(binnen projectbudget). 
Momenteel wordt er een 
ontwerp gemaakt voor de 
plaats van het kunstwerk op de 
rotonde aan de Dorpsstraat in 
Bakel. Zodra het ontwerp 
gereed is, wordt deze 
afgestemd met de kunstenaar. 
Naar verwachting is het 
ontwerp in december gereed. 
Na akkoord van de kunstenaar 
start de technische uitwerking 
van het ontwerp.

20-10-2022 Wethouder Steeghs zegt toe het proces 
‘herijking subsidiebeleid’ samen met de raad 
te doorlopen. 

20221206 Hier komen we in de 
eerste helft 2023 in de commissie 
op terug. 

1-12-2022 3. Wethouder Steeghs zegt toe de 
antwoorden van de vragen van SGB m.b.t.  
het onderwerp RIN energiearmoede gedeeld 
worden met alle raads- en commissieleden.

1-12-2022  4b. Lijst met toezeggingen: Wethouder 
Steeghs zegt toe de punten 2, 3 en 4 met de 
collega wethouders te bespreken en met een 
schriftelijke terugkoppeling te komen. 

1-12-2022 5. Aanvraag voorbereidingskrediet 
Berglarenschool: Wethouder  Steeghs zegt 
toe dat de planning komt zodra 
besluitvorming heeft plaatsgevonden en de 
raad wordt hiervan in kennis gesteld. 

1-12-2022 6. Aanpassing verordening jeugdhulp i.v.m. 
aanwijzen toezichthouder: Wethouder 
Steeghs zegt toe dat de commissie en raad 
een overzicht van de 200 adviesbureaus 
tegemoet kan zien

20230110 Overzicht 
adviesbureau ontvangen en 
toegevoegd aan de stukken 
van de cie 12-1-2023


